
PROTOKÓŁ NR 44/2013 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 15 listopada 2013 r.  
 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – St. Sulik. 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 12.00. 
 
Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku obrad: 
 

1. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
a) zatwierdzenia rocznego planu kontroli oraz preliminarza wydatków Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2014 r., 
b) Programu współpracy Gminy Ostrowiec Świętokrzyski z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w latach 2014 - 2015, 

c) ustalenia wysokości kwoty służącej do wyliczenia wysokości dotacji na 
finansowanie działalności centrum integracji społecznej. 
 

2. Sprawy różne. 
 

Do punktu 1: 

a)  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli oraz preliminarza wydatków 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2014 r. 
(projekt uchwały w załączeniu). 

b) Przy rozpatrywaniu projektu uchwały w sprawie Programu współpracy 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w latach 2014 – 
2015 (projekt uchwały w załączeniu), radny Z. Moskalewicz zwrócił się  
z pytaniem odnośnie środków finansowych na realizację programu – czy są one 
wystarczające na jego potrzeby. Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji  
i Spraw Społecznych – A. Kryj wyjaśnił, że trudno stwierdzić, czy tych 
pieniędzy jest dużo, czy mało. Ci, którzy chcieliby z nich skorzystać, na pewno 
by powiedzieli, że nie jest to wystarczająca ilość. Na niektóre zadania środki 



muszą się bezwzględnie znaleźć – priorytety są zawarte w § 3 programu. 
Naczelnik A. Kryj poinformował, że po raz pierwszy program jest uchwalany na 
2 lata. Odpowiadając na pytanie radnego Moskalewicza,  Naczelnik A.Kryj 
poinformował, że niektóre organizacje mają problemy z rozliczeniem 
finansowym. Jednakże lepiej jest, żeby umowy nie były wieloletnie.  
Radny Z. Moskalewicz zaapelował, aby na prowadzenie noclegowni 
przeznaczyć większą ilość środków z uwagi na wyższe koszty utrzymania, 
bowiem z wody i energii, za które płaci noclegownia, korzystają osoby 
bezdomne.  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

c) W uzasadnieniu do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości kwoty 
służącej do wyliczenia wysokości dotacji na finansowanie działalności centrum 
integracji społecznej (projekt uchwały w załączeniu) Wiceprezydent Miasta  
- P. Górniak poinformował, że kwota dotacji nie ulega zmianie, jest taka, jak  
w ubiegłym roku.  
Ponadto Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych –  
A. Kryj wyjaśnił, że jeśli nie będzie takiej potrzeby, aby waloryzować kwotę 
dotacji o wskaźnik inflacji, będzie ona obowiązywać w kolejnych latach. Wtedy 
podmiot realizujący powyższe zadanie będzie miał zapewnioną stabilność. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 
Do punktu 2: 

 
Radny Z. Moskalewicz zapytał, co dalej będzie z Miejskim Przedsiębiorstwem 
Komunikacji w świetle informacji przedstawianych przez prasę i media. 
Wiceprezydent Miasta – P. Górniak poinformował, że Prezydent Miasta spotkał 
się z załogą, w spotkaniu tym uczestniczyli również radni „Prawa  
i Sprawiedliwości”. Od wtorku Zespół Nadzoru Właścicielskiego prowadzi 
kontrolę w MPK. A w najbliższy wtorek – po zapoznaniu się z wynikami 
kontroli – prezydent spotka się z przedstawicielami związków zawodowych. 
Prezes MPK obecnie przebywa na urlopie. Wiceprezydent stwierdził, że w tym 
momencie najważniejszym problemem jest kondycja spółki.  



Radna E. Helicka poinformowała, że na spotkaniu z załogą Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Komunikacji padały stwierdzenia, że w firmie stosuje się 
mobbing.  
Radny Z. Moskalewicz stwierdził, że celem jego interpelacji, które dotyczyły 
pracy Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji, było wyeliminowanie 
pewnych zachowań kierowców. 
Radny D. Wierzbiński poinformował, że chciał naprawić samochód i skorzystać 
z usług warsztatu MPK, ale zaproponowano mu, aby wykonać tę usługę na 
kolejnej (drugiej) zmianie. 
Radna E. Helicka stwierdziła, że od wielu lat zgłasza konieczność zmiany 
rozkładu jazdy MPK. 
Radny St. Choinka stwierdził, że pracownicy tej firmy zapomnieli chyba, że to 
oni świadczą usługi dla mieszkańców. Poza tym nie mają chyba świadomości, 
jak się teraz pracuje w firmach prywatnych.   
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie trwało do godz. 12.30. 
 
Protokołowała:      Przewodniczył: 
       Przewodniczący Komisji 
M. Kamińska             Stanisław Sulik 


